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Abstract (en)
The device has electrically actuatable and controllable block valves (16, 18) arranged in a direction from an oxygen pressure accumulator (4) to
oxygen masks (10). The block valves are arranged parallel to each other, where one of the block valves exhibits a normal open (NO)-function and
the other block valve exhibits a normal closed (NC)-function. The block valves are controlled by an electronic control device (20). A cabin pressure
sensor (28) is signal-connected with the electronic control device.

Abstract (de)
Eine Sauerstoffnotversorgungsvorrichtung für ein Flugzeug weist einen Sauerstoffdruckspeicher (4) und mindestens eine damit verbundene
Sauerstoffmaske (10) auf. In der Leitung (8) von dem Sauerstoffdruckspeicher (4) zu der zumindest einen Sauerstoffmaske (10) sind mindestens
zwei parallel zueinander angeordnete elektrisch betätig- und ansteuerbare Absperrventile (16,18) angeordnet. Von diesen Absperrventilen weist
zumindest ein Absperrventil eine NO("normal open")-Funktion und zumindest ein Absperrventil eine NC("normal closed")-Funktion auf.
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